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Els seleccionadors femenins, Eduard Castillo i Jaume Comellas, valoren les sensacions

que  tenen  les  jugadores  i  el  cos  tècnic  pocs  dies  abans  d’afrontar  el  Campionat

d’Espanya.

Les Seleccions Catalanes sub 15 i sub 17 femenines competiran al Campionat Nacional

de Seleccions Autonòmiques el dissabte 2 i el diumenge 3 d’abril de 2022. Les rivals

seran els combinats de la Comunitat de Madrid i  l’Aragó,  i  els  partits es jugaran a

Madrid.

Ambdues Seleccions  s’han estat  preparant  les  últimes setmanes per  afrontar  amb

garanties uns Campionats d’Espanya que han estat suspesos durant dos anys a causa

de la Covid-19. Així doncs, el seleccionador sub 17 femení, Eduard Castillo, ha explicat

que “estem tots molt il·lusionats de poder tornar a reviure el que no ens van deixar

acabar fa un parell d’anys, quan ens vam classificar a la Fase Final i es va cancel·lar per

l’arribada de la pandèmia”.



El seleccionador sub 15 femení, Jaume Comellas, ha comentat que “quan tens clara la

idea de joc, vas inculcant aquesta filosofia i què pretenem fer, a les jugadores que van

venint a entrenar amb nosaltres, els volem transmetre la idea de joc i els valors que

tenim com a Selecció”. Comellas ha dit que “amb el canvi de sistema de competició

d’aquest any no tenim marge d’error, hem de competir al màxim els dos partits que

tenim, demostrar qui som i intentar estar a la Fase Final”.



De la mateixa manera s’ha expressat Castillo i és que “quan guanyes estan eliminant a

una possible candidata al títol,  en aquest cas Madrid, però en qualsevol cas has de

competir cada partit com si fos una final. Aquí no passem d’una lliga regular a una final,

sinó que passem de quatre finals a dues per poder classificar-nos a la Fase Final”.



En  quant  a  l’evolució  que  està  tenint  el  futbol  femení  a  Catalunya,  Comellas  ha

assegurat que “el femení està creixent a passos agegantats i crec que ens portarà a un

futbol base femení espectacular, amb un nivell molt alt i que nosaltres hem de reflectir

en uns Campionats d’Espanya. S’ha de demostrar que aquí s’estan fent les coses molt

bé, com a la resta d’Espanya, però que aquí sempre intentem ser referents en aquest

aspecte”.



En aquesta línia, Castillo ha afirmat que “ara mateix és un espai que està molt assentat,

en el qual la noia pot jugar lliurement a futbol. Fa uns anys no existia i actualment és un

fet que està completament normalitzat. Quan una nena és petita i té una lliga i un club

a prop, això ajuda a què el futbol femení sigui una realitat completament normalitzada”.
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https://www.youtube.com/watch?v=gXMrJqlt9JY

